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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 9

Information- Försörjningsstöd, KS 2020/3
Beslut
Arbetsutskottet beslutar

1. Anteckna informationen till protokollet

Beskrivning av ärendet
Agneta Berge, chef stöd- och försörjningsenheten och Mustapha Radi, tf. 
chef arbetsmarknadsenhetens, informerar om stöd- och försörjningsenhetens 
ekonomi och verksamhet samt resursjobben.
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 10

Redovisning av uppdrag- Dialog mellan kommunen 
och Resurscenter , KS 2019/420
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta

1. Godkänna redovisningen av uppdraget att kommunstyrelsen ska föra 
dialog mellan kommunen och Resurscenter för att få fram alternativ till 
kontantbidrag. 

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-09-24 att uppdra åt kommunstyrelsen 
att föra dialog mellan kommunen och Resurscenter för att få fram alternativ 
till kontantbidrag. Samtidigt avslog kommunfullmäktige Resurscenters 
ansökan om att erhålla bidrag om 1 200 tkr, fördelat på 400 tkr per år från 
2019 till 2021. Föreningen Resurscenter verkar för personer som står 
utanför arbetsmarknaden ska ta sig vidare i arbete, studier eller praktik. 
Arbetet sker i samarbete med bland annat Arbetsförmedlingen. 

Nu föreligger förslag för kommunfullmäktige att godkänna den av 
kommunstyrelseförvaltningens arbetsmarknadsavdelnings framtagna 
redovisning av uppdraget. I korthet meddelar arbetsmarknadsavdelningen, 
som företrätt kommunstyrelsen i kontakten med Resurscenter, att det 
genomförts flera samtal under hösten 2019 vilket bland annat resulterat i 
möjligheter till arbetsträning inom restaurang och storhushåll. Vidare 
erhåller Resurscenter föreningslönebidrag för personer föreningen anställer 
med lönebidrag. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige godkänner 
redovisningen av uppdraget.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-23
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-01-22
Kommunfullmäktige 2019-09-24, § 198
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 11

Tecknande av VA-avtal gällande utbyggnation av VA-
nätet Stafsinge villaby Stafsinge 3:6, KS 2020/38
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta

1. Teckna avtal mellan kommunen och Falkenbergs Vatten och 
Renhållning AB gällande utbyggnation av VA-nätet inom 
bostadsområdet Stafsinge 3:6, Stafsinge kyrkby i enlighet med 
föreliggande förslag.

Beskrivning av ärendet
Vid större områden av exploateringar där investeringarna är stora i VA-
anläggningarna tecknar kommunen och Falkenbergs Vatten och Renhållning 
AB (Favrab) avtal för att täcka investeringskostnaden, istället för att ta ut 
anslutningsutgifter direkt vid utbyggnaden. 

Motivering av beslut
Kommunen och Favrab har tecknat flera motsvarande avtal tidigare. Avtalet 
innebär att kommunen lånar Favrab motsvarande summa som 
byggnationskostnaden. Lånet betalas sedan tillbaka över en tidsperiod om 
15 år med en fastslagen årlig summa. Anslutningsavgifter tas ut av de 
verksamhetsutövare som köper fastigheter inom området, allt eftersom de 
ansluts till VA-nätet.

Alternativet hade varit att kommunen som markägare gått in och betalt för 
anslutningsavgifter för hela området direkt vid färdigställandet. Det 
alternativet anses svara sämre då det stämmer sämre mot verkliga nedlagda 
kostnader, samt att det ökar den administrativa hanteringen markant.

Ekonomi
Beslutet innebär att kommunen lånar Favrab 19 539 000 kronor (nitton 
miljoner femhundratrettionio tusen), utöver tidigare avtal. Återbetalning 
sker med 1 339 000 kronor första året och 1 300 000 årligen under totalt 15 
års tid.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-13
Förslag till VA-avtal gällande Stafsinge 3:6, Stafsinge kyrkby, etapp 1, 
2020-01-13
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 12

Teckna tilläggsavtal till VA-avtal gällande 
Smedjeholmens verksamhetsområde., KS 2020/31
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta

1. Teckna tilläggsavtal mellan kommunen och Falkenbergs Vatten och 
Renhållning AB gällande utbyggnation inom Smedjeholmens 
verksamhetsområde i enlighet med föreliggande förslag.

Beskrivning av ärendet
Vid större områden av exploateringar där investeringarna är stora i VA-
anläggningarna tecknar kommunen och Falkenbergs Vatten och Renhållning 
AB (Favrab) avtal för att täcka investeringskostnaden, istället för att ta ut 
anslutningsutgifter direkt vid utbyggnaden. 

Motivering av beslut
Kommunen och Favrab har tecknat flera motsvarande avtal tidigare. Avtalet 
innebär att kommunen lånar Favrab motsvarande summa som 
byggnationskostnaden. Lånet betalas sedan tillbaka över en tidsperiod om 
15 år med en fastslagen årlig summa. Anslutningsavgifter tas ut av de 
verksamhetsutövare som köper fastigheter inom området, allt eftersom de 
ansluts till VA-nätet.

Alternativet hade varit att kommunen som markägare gått in och betalt för 
anslutningsavgifter för hela området direkt vid färdigställandet. Det 
alternativet anses svara sämre då det stämmer sämre mot verkliga nedlagda 
kostnader, samt att det ökar den administrativa hanteringen markant.

Ekonomi
Beslutet innebär att kommunen lånar Favrab 6 014 000 kronor (sex miljoner 
fjortontusen), utöver tidigare avtal. Återbetalning sker med 414 000kr första 
året och sedan 400 000 kronor per år i totalt 15 år.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-13
Förslag till tilläggsavtal till VA-avtal Smedjeholmens verksamhetsområde, 
2020-01-13
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 13

Teckna tilläggsavtal till VA-avtal Falkenbergsmotet 
verksamhetsområde, KS 2020/32
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta

1. Teckna tilläggsavtal mellan kommunen och Falkenbergs Vatten och 
Renhållning AB gällande utbyggnation av VA-nätet inom 
Falkenbergsmotets verksamhetsområde i enlighet med föreliggande 
förslag.

Beskrivning av ärendet
Vid större områden av exploateringar där investeringarna är stora i VA-
anläggningarna tecknar kommunen och Falkenbergs Vatten och Renhållning 
AB (Favrab) avtal för att täcka investeringskostnaden, istället för att ta ut 
anslutningsutgifter direkt vid utbyggnaden. 

Motivering av beslut
Kommunen och Favrab har tecknat flera motsvarande avtal tidigare. Avtalet 
innebär att kommunen lånar Favrab motsvarande summa som 
byggnationskostnaden. Lånet betalas sedan tillbaka över en tidsperiod om 
15 år med en fastslagen årlig summa. Anslutningsavgifter tas ut av de 
verksamhetsutövare som köper fastigheter inom området, allt eftersom de 
ansluts till VA-nätet.

Alternativet hade varit att kommunen som markägare gått in och betalt för 
anslutningsavgifter för hela området direkt vid färdigställandet. Det 
alternativet anses svara sämre då det stämmer sämre mot verkliga nedlagda 
kostnader, samt att det ökar den administrativa hanteringen markant.

Ekonomi
Beslutet innebär att kommunen lånar Favrab 16 265 000 kronor (sexton 
miljoner tvåhundrasextiofem tusen), utöver tidigare avtal. Återbetalning 
sker med 2 265 000 kronor första året och 1 000 000 årligen under totalt 15 
års tid.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-13
Förslag till tilläggsavtal till VA-avtal Falkenbergsmotets 
verksamhetsområde, 2020-01-13
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 14

Detaljplan för del av Skrea 5:4 m.fl. Lyckan - Fråga om 
flerbostadshus, KS 2010/627
Beslut
Arbetsutskottet beslutar

1. Utöka andelen flerbostadshus inom planförslaget för del av Skrea 5:4 
m.fl. Lyckan. 

Beskrivning av ärendet
Samhällsbyggnadsavdelningen har upprättat och samrått förslag till 
detaljplan för Skrea 5:4 m fl. Lyckan. Syftet med planförslaget är att pröva 
möjligheten till nya bostäder och en förskola. Avsikten är att säkra 
tillgängligheten till omgivande naturområden, värna grönstrukturen inom 
området samt att möjliggöra för flera olika bostadstyper; friliggande 
enbostadshus, radhus, kedjehus och flerfamiljshus. Denna blandning är 
önskvärd då intilliggande områden övervägande består av villor. 
Bebyggelsens höjd och storlek hämtar stöd i landskapet med den högsta 
bebyggelsen i områdets nordöstliga delar som trappas ner mot havet i 
sydväst samtidigt som fler våningar tillåts där det tar stöd mot intilliggande 
höjder. 

Planförslaget omfattar ca 200 nya bostäder varav ca 60 villor, ca 30 
lägenheter i rad-/kedjehus, 80-110 lägenheter i flerbostadshus samt en 
förskola med plats för 6 avdelningar. Inom planområdet finns 13 befintliga 
bostadsfastigheter. Större delen av planområdet ägs av Falkenbergs 
kommun. Befintliga bostäder vid Skrea stationsväg och längs Lyckans väg 
ägs av privata fastighetsägare.

Vid sammanträdet 2019-11-19 gav arbetsutskottet i uppdrag att studera 
möjligheterna för att bygga fler flerbostadshus och på så sätt skapa fler 
lägenheter inom området. 

Motivering av beslut
Planavdelningen har studerat aktuellt planförslag och bedömer att det finns 
möjlighet att på bekostnad av ett antal villatomter utöka föreslagen mark för 
flerbostadshus. Mark- och exploateringsavdelningen bedömer att det idag 
även finns en marknad för fler lägenheter i området. Den skillnad man 
eventuellt förutser är att utbyggnadstakten för en större andel flerbostadshus 
kommer ske över en längre tidsperiod i jämförelse med om det varit 
villatomter. Det är dock inget man ser som negativt.

Ekonomi
Mark- och exploateringsavdelningen har tagit fram en grov ekonomisk 
kalkyl för projektet att planlägga och sälja bostadsmark inom planområdet. 
En utökning av mark för flerbostadshus på bekostnad av villatomter bedöms 
ha en marginell påverkan på kalkylen. 
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-21
Översiktskarta
Plankarta – samrådsförslag
Illustrationskarta - samrådsförslag
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 15

Reservationsavtal, del av Tröinge 6:75, KS 2019/535
Beslut
Arbetsutskottet beslutar

1. Godkänna förslag till reservationsavtal med Familjens Kyltransporter 
AB avseende del av fastigheten Tröinge 6:75

Beskrivning av ärendet
Familjens Kyltransporter AB har inkommit med ett önskemål om att 
förvärva del av fastigheten Tröinge 6:75, belägen vid Falkenbergsmotet, för 
byggnation av en lastbilstvätt.

Falkenbergs kommun har upprättat ett förslag till reservationsavtal för del 
av fastigheten Tröinge 6:75, ca 8 000 kvm. Avtalet skrivs som ett 
reservationsavtal, enligt vilket kommunen reserverar området till Familjens 
Kyltransporter AB. Betalning och överlåtelse av marken sker när köparen 
erhållit bygglov för projektet och påbörjat byggnationen eller lämnat in 
kopia på tecknat entreprenadkontrakt.

När kommunen har godkänt avtalet har köparen sex månader på sig att ta 
fram bygglovshandlingar och ansöka om bygglov. Kommunen ansöker om 
avstyckning av fastigheten. När köparen erhållit bygglov och 
fastighetsbildningen vunnit laga kraft ska köparen inom tre månader påbörja 
byggnationen eller lämna in kopia på tecknat entreprenadkontrakt.

Om köparen inte fullföljer reservationen genom ansökan om bygglov eller 
påbörjad byggnation så faller avtalet. Kommunen är då fortfarande ägare till 
marken och kan sälja den till annan intressent. När bygglovet erhållits och 
byggnationen påbörjats, alternativt entreprenadkontrakt lämnats in, betalar 
köparen köpeskillingen på 1 600 000 kronor. Kommunen skriver därefter ett 
köpebrev som används som grund för köparens lagfartsansökan.

Motivering av beslut
Falkenbergs kommun äger mark vid Falkenbergsmotet som är till 
försäljning för 200 kr/kvm, enligt taxa beslutad av kommunfullmäktige 
2018-11-27.

Ekonomi
Falkenbergs kommun erhåller ersättning för marken på 1 600 000 kr, vilket 
motsvarar 200 kr/kvm. Köparen bekostar lantmäteriets kostnad för 
avstyckning.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-17
Reservationsavtal för del av Tröinge 6:75, tecknat med Familjens 
Kyltransporter AB
Karta tillhörande reservationsavtal med Familjens Kyltransporter AB – del 
av Tröinge 6:75
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 16

Planbesked – Vinbergsmotet, omr 210 
Stafsingekvadranten, Tröinge 6:75, KS 2017/355
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Ge planavdelningen i uppdrag att inleda planarbete för del av Tröinge 
6:75 m fl.

2. Att planarbetet tidsmässigt ska inordnas i den prioriteringsordning för 
planarbeten som regelbundet upprättas och godkänns av 
kommunstyrelsen.

Beskrivning av ärendet
Mark- och exploateringsavdelningen ansökte sommaren 2017 om att en 
detaljplan skulle upprättas för ett större verksamhetsområde för den så 
kallade Stafsingekvadranten, belägen sydväst om Falkenbergsmotet. 
Ärendet var uppe för beslut på kommunstyrelsens arbetsutskott hösten 2017 
men ett definitivt beslut i ärendet togs aldrig, beslutsförslag 2017-09-27. Nu 
har ansökan återigen aktualiserats och dessutom kompletterats med 
önskemål om att möjliggöra för vårdändamål i en eventuell detaljplan. 

Sedan hösten 2017 har en strukturbild tagits fram inom ramen för arbetet 
med den fördjupade översiktsplanen för staden. Strukturbilden har antagits 
av kommunstyrelsen och området som ansökan avser ingår i det som 
föreslås som utbyggnadsområde, det vill säga ny ianspråktagen mark för 
bebyggelse med olika användning. Inom nya större utbyggnadsområden, 
vilket detta område utgör, ingår även ny grönstruktur. I väster gränsar 
området till jordbruksmark men gränsen mellan jordbruksmark och 
utbyggnadsområde är ungefärlig.

Sedan hösten 2017 har nya inspel kommit i diskussionen om exploatering på 
jordbruksmark. Ett exempel på detta är att klassificeringen av 
jordbruksmark, där jordbruksmarken delats in i olika klasser beroende på 
vilken bördighet den har, inte längre bör användas som planeringsunderlag 
enligt Jordbruksverket. Istället bör begreppet brukningsvärd jordbruksmark 
användas och en bedömning göras i varje enskilt fall där Jordbruksverket 
föreslår att man tittar på aspekter som produktionsvärden, naturvärden, 
sociala värden, kretsloppsvärden och landskapsbild vid bedömningen.

Motivering av beslut
Möjliggörande av användningen vård i kombination med de verksamheter 
som möjliggörs inom ett verksamhetsområde bör studeras närmare under 
planarbetet. Inom användningen vård möjliggörs endast vård av människor, 
exempelvis äldrevård, sjukhus, vårdcentral och kriminalvård. Även lättare 
former av vård ingår, exempelvis sjukgymnastik och tandvård.   
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Utdragsbestyrkande
2 (2)

Under planarbetet bör även gränsdragningen mot områden med 
jordbruksmark i väster studeras samt hur ny grönstruktur kan integreras i 
utbyggnadsområdet. 

I samband med planarbetet bör man titta närmare på hur marken i området 
förhåller sig till begreppet brukningsvärd jordbruksmark och om det är 
något som kan inverka på planläggningen av området.

Ekonomi
Planarbetet avses bekostas av kommunen. Försäljning av planlagd mark 
bedöms generera intäkter till kommunen.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-20
Beslutsförslag 2017-09-27
Ansökan om planuppdrag. 2017-06-22
Strukturbild FÖP-staden, 2019-11-21
Orienteringskarta
Bilder
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-01-28

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 17

Säkra kommunikationer; Nu fråga om 
överenskommelse avseende signalskyddschefansvar, 
KS 2020/30
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

1. Falkenbergs kommun ingår föreslagen överenskommelse med 
Länsstyrelsen i Hallands län, innebärande att Länsstyrelsen förbinder sig 
att verka som signalskyddschef åt kommunen.

2. Utse Lars Fröding, kommunchef, som behörig att ansvara för innehållet i 
överenskommelsen.

3. Utse Marie Pettersson, administrativ chef, att vara kontaktperson för 
hanteringen av innehållet i överenskommelsen samt verka som 
biträdande signalskyddschef. 

Beskrivning av ärendet
Länsstyrelserna som högsta civila totalförsvarsmyndigheter på regional nivå 
har fått i uppdrag att i arbetet med civilt försvar att särskilt prioritera stärkta 
arbetsformer, inklusive utrustning och tekniska system, för samverkan som 
möter de höga krav på sekretess och robusthet som ställs vid höjd 
beredskap. Vid utbyte av säkerhetsskyddsklassificerad information mellan 
myndigheter ska kryptotekniska funktioner (signalskyddsystem) godkända 
av Försvarsmakten användas. En del i detta arbete är att länsstyrelserna tagit 
fram ett signalskyddsystem (Signe) för utbyte av säkerhetsskyddsklassad 
information mellan kommunerna, regionerna och länsstyrelserna. Systemet 
bygger på av Försvarsmakten godkända kryptosystem. 

Enligt Försvarsmaktens föreskrifter om signalskyddstjänst ska en 
organisation som har ett signalskyddssystem utse en signalskyddschef. 
Signalskyddschefen har till uppgift att ansvara för ledning och samordning 
av signalskyddstjänsten. I vissa fall kan annan myndighets signalskyddschef 
ansvara för signalskyddet hos annan verksamhetsutövare. I detta fall är 
Länsstyrelsens signalskyddschef är också signalskyddschef för kommunen. 
Kommunen ska då utse en biträdande signalskyddschef. 

Signalskydd är per definition, åtgärder som syftar till att förhindra obehörig 
insyn i och påverkan av telekommunikations- och IT-system med hjälp av 
kryptografiska metoder och övriga signalskyddsåtgärder. Utgångsläget är att 
all information värd att skyddas mot obehörig påverkan. Signalskydd 
används för att skydda information som omfattas av sekretess eller annan 
information med högt skyddsbehov. I första hand gäller det myndigheter, 
regioner, kommuner, företag samt organisationer som har behov av att 
kunna samverka på ett säkert och tillförlitligt sätt. 
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Motivering av beslut
Falkenbergs kommun har av Länsstyrelsen i Hallands län ombetts att utse en 
biträdande signalskyddschef. I föreslagen överenskommelse, vilken ska 
undertecknas av kommunchefen och landshövdingen, förbinder kommunen 
sig att följa aktuella föreskrifter och instruktioner om signalskyddstjänsten 
vilka fastställs av Försvarsmakten eller annan myndighet samt tillse att en 
biträdande signalskyddschef finns i egen skyddsorganisation. Länsstyrelsen 
förbinder sig att verka som signalskyddschef för kommunen samt 
tillhandahålla återkommande utbildningar och andra åtgärder för att 
upprätthålla kompetensen i kommunens signalskyddsorganisation.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-08
Länsstyrelsen i Hallands län, Förslag till överenskommelse
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§ 18

Motion - Föreningsdrivet gym i Ullared, KS 2019/224
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta

1. Avslå motionen då det inte finns föreningsdrivna gym i kommunala 
lokaler på andra platser i kommunen, samt att kultur- fritids- och 
tekniknämnden bör prioritera befintliga uppdrag kopplade till 
lokalinvesteringar.

Beskrivning av ärendet
Anneli Andelén (C) och Maria Larsson (C) har inkommit med en motion 
om att kommunfullmäktige ska uppdra åt kultur-, fritids- och 
tekniknämnden att utreda förutsättningarna för att etablera ett gym i 
anslutning till befintlig idrottshall i Ullared. Motionärerna menar att 
gymmet kommer bli en samlingsplats för friskvård och hälsa för boende i 
Ullared med omnejd.

Inför kommunfullmäktiges behandling av ärendet har kultur-, fritids- och 
tekniknämnden beretts möjlighet att yttra sig över motionens förslag. 
Nämnden låter meddela att det för närvarande finns ett antal föreningsdrivna 
gym där träningen fungerar som komplement till ordinarie verksamhet. 
Föreningarna bedriver sin verksamhet på egendrivna anläggningar eller hos 
privata hyresvärdar, både i och utanför Falkenbergs centralort. Det finns inte 
några föreningsdrivna gym i kommunalt ägda fastigheter som erbjuder 
medlemmar eller allmänhet träning. 

Kultur-, fritids- och tekniknämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå 
motionen då det pågår en rad förstudier, projekteringar och byggnationer 
kopplade till flera stora lokalinvesteringar som i kombination med rådande 
ekonomiska förutsättningar inte möjliggör ett förverkligande av 
motionärernas förslag.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår motionärernas intention om att utöka 
möjligheterna för friskvård och hälsa i Ullaredsområdet genom att utreda 
förutsättningarna för att etablera ett gym. Eftersom det inte i något annat 
område i kommunen finns föreningsdrivna gym som verkar i kommunala 
lokaler anser inte kommunstyrelseförvaltningen att det finns ett påkallat 
behov av att utreda förutsättningarna för gym i Ullared, även om det 
idrottsliga utbudet givet är större i och runt Falkenbergs stad.

Falkenbergs kommun står inför ekonomiska utmaningar framöver och 
samtliga nämnder ska genomföra besparingar. Kultur-, fritids- och 
tekniknämnden arbetar för närvarande med stora lokalinvesteringar som 
upptar resurser av nämndens verksamhet, exempelvis i form av förskolor, 
skolor, särskilda boenden med flera inrättningar. Då kommunens 
kärnverksamhet bör prioriteras bedömer därför 
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kommunstyrelseförvaltningen, efter kultur-, fritids- och tekniknämndens 
yttrande, att utreda förutsättningarna för att etablera gym i Ullared inte kan 
prioriteras för tillfället. Falkenbergs kommun välkomnar givetvis dock 
ideella krafter som tar initiativ till att på egen hand starta upp en sådan 
hälsofrämjande verksamhet. 

Mot bakgrund av ovanstående resonemang föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att motionen ska avslås.

Ekonomi
Kommunens ekonomi kan komma att påverkas beroende på om 
kommunfullmäktige väljer att bifalla eller avslå motionen, eftersom det för 
närvarande inte bedöms finnas resurser att genomföra motionens förslag.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-08
Motion Föreningsdrivet gym i Ullared, 2019-05-03
Kultur-, fritids- och tekniknämnden

Yrkanden
Anneli Andelén (C) yrkar bifall till motionen.
Rebecka Kristensson (S) yrkar bifall till liggande förslag.

Propositionsordning, omröstning och beslut
Ordförande ställer proposition på Rebecka Kristenssons (S) yrkande mot 
Anneli Andeléns (C) yrkande och finner att kommunstyrelsens arbetsutskott 
beslutar i enlighet med Rebecka Kristenssons (S) yrkande.
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